
Rondvraag Commissie M&M 19 oktober 2022 

Wij hebben begrepen dat drie gemeenten (Woudenberg, Renswoude, Scherpenzeel) een brief 
hebben gestuurd aan het college van de provincie Utrecht (en dat van Gelderland).  

a. Kunnen wij deze brief en de reactie van GS hierop ontvangen ter informatie?
b. Uit de media begrijpen wij dat in de brief verwezen wordt naar stijgende prognoses

voor de N224, kloppen deze gegevens?
c. Welke stappen is GS van plan de komende tijd te gaan zetten om tegemoet te komen

aan de zorgen van deze drie gemeenten, die gedeeld worden door de SGP-fractie?
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